
 
  

                    Protokoll från styrelsesammanträdet den 15 februari 2021 
                      Mötet var digitalt och fördes över Zoom                  

  

 

                                                  

                                                  Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                              Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall,  

                                              och Ewa Fogelfors 

                                               
                                                                                              

                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Anmäldes Hembygden nr 2, 3-4, Dalaringen nr 2, 3, 4 samt Vävan nr 1 

och 2, alla från 2020.  

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 6 Valberedningen 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall hade endast betalning av hyra att rapportera. 

B. Sektionen  

Inte heller från sektion fanns mycket att rapportera. 

C. Övrigt 

Digitala kurser från Riks.  

 - Riksförbundet bjuder in till digitala mötesplatser dels för ”dans och 

musik” dels för ”barn- och ungdom”. Maria Jansson har deltagit i 

kursen för barn och ungdom och konstaterar att det glädjande nog finns 

mycket man faktiskt kan gör digitalt. Det finns idéer, det finns 

diskussionsgrupper och många förslag på danssidor på youTube 

- Kurs i Zoom. Stephan Jansson och Staffan Dackman har deltagit i en 

mycket lärorik kurs i Zoom. Kunskaperna sätts på prov vid årsmötet. 

Övrigt från Riks. 

Agneta Södersten rapporterar att det för närvarande inte finns medel 

för inköp till Riks´ web-shop från distrikten men att intresse finns och 

att inventering kommer att ske i hela landet för att identifiera ”säljbart 

material”. 

På frågan om hur den enskilda medlemmen gynnas av den höjda 

(2022) medlemsavgiften till Riks – hänvisas till fliken medlem på 

riksförbundets hemsida.  

 

Ingen från valberedningen fanns på plats, vilket tolkades som ett gott 

tecken. Hälsan tiger still. 

 



 
 

§ 7 Inför årsmötet 

 

 

 

 

 

 

§ 8 Hemsidan  

  

 

§ 9 Övrigt 

      

§ 10 Nästa möte 

 

 

§ 11 Avslut 

 

 

Alla handlingar gicks igenom och vissa ändringar företogs. Eftersom 

någon verksamhet knappast blir trolig förrän till hösten och därför, för 

att bli mer verklighetstrogen, skrevs budgeten ner med 50%. 

Inför årsmötet ordnas visserligen kurs i Zoom den 17 mars mellan kl. 

19 – 20, men för att vara på den säkra sidan utsågs Agneta Södersten 

och Stephan Jansson till Zoom-tekniker på årsmötet.  

 

Intet nytt att rapportera 

. 

 

Inget övrigt fanns att rapportera. 

 

Nästa möte äger rum måndagen den 22 mars kl. 18.00 

Mötet blir digitalt och länken skickas med kallelsen 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

    

   

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 

 


